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-

De finder det 
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hensyn til mest mulig 
stabilitet.
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Foreslår at overføre 
yderligere områder til 
Kastelsvejens Skole.

Forvaltningen følger 
udviklingen i 
elevunderlag og 
søgning nøje og vil 
fremlægge forslag efter 
behov.

Skolen på Kastelsvej Bestyrelsen udtrykker 
tilfredshed med
forslaget.

-

Bestyrelsen påpeger 
fortsat behov for 
hensyntagen til de 
regionale forpligtelser 
skolen har i forhold til 
specialskolens 
landsdelsdækkende 
undervisningstilbud til 
døve børn.

Specialskolens 
landsdækkende tilbud 
bevares.

Lokaludvalgt i Indre
By

Ingen bemærkninger -

Østerbro
Sortedamsskolen Bestyrelsen er positiv 

for ændringerne som 
svar på deres 
pladsproblemer.

-

Samtidig vises 
bekymring for, at 
elevgrundlaget på sigt 
kan blive for lille efter 
afgivelse af hele rode 
66 til Kastelsvejens
Skole

Foreliggende 
datagrundlag (cpr. og 
KS befolkningsstatik) 
viser, at ændringen 
modsvarer behovet.
Forvaltningen følger 
dog fortsat udviklingen 
i elevunderlag og 
søgning nøje og vil 
fremlægge forslag efter 
behov.

Vibenshus Skole Bestyrelsen støtter 
forslaget. Ser et plus i 
flere elever til skolen

-

Nørrebro
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Hillerødsgades Skole Bestyrelsen gør 
opmærksom på, at 
skolen har plads til 
flere børn og ønsker 
en distriktsudvidelse 
omfattende 
Lundtoftegades 
højhuse, som vil passe 
naturligt ind som 
relevant elevgrundlag 
for 
heldagsskoleforsøget

Skolen er ikke berørt af 
forslaget.
Evt. forslag om 
distriktsændringer på 
Nørrebro, vil blive 
forelagt i forbindelse 
med tilpasninger af 
skolestrukturen i 
København

Vesterbro - Kgs. 
Enghave
Tove Ditlevsens 
Skole

Skolebestyrelsen 
støtter overordnet 
forslaget

-

Bestyrelsen bemærker, 
at skolen er i 
projekteringsfasen.
Derfor er de ikke 
overbevist om, at det 
er en god ide at flytte 
roderne 167, 172 og 
174 til skolen allerede 
nu.

Behovet for tilpasning 
er stort allerede nu.

Det igangsatte, 
projekterede og 
finansierede 
byggeprojekt på denne 
skole forudsættes 
gennemført.

Gasværksvejens Skole Bestyrelsen udtrykker 
tilfredshed med 
forslaget og glæde 
ved, at deres ønske 
om et væsentligt 
mindre optageområde 
imødekommes.

-
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Forældregruppe til 5 
kommende elever

En forældregruppe 
ønsker, at forslaget 
frafaldes, så de fortsat 
har ret til at få deres 
børn optaget på 
Gasværksvejens 
Skole. Den primære 
begrundelse ligger i 
den længere afstand til 
Tove Ditlevsens 
Skole, som de vil blive 
tilknyttet ifølge 
forslaget.

Forældrene er bosat i 
Viktoriagade, 
Eskildsgade og 
Absalonsgade.

Afstanden til Tove 
Ditlevsens Skole er:

ca. 1100 meter fra 
Viktoriagade

ca. 900 meter fra 
Eskildsgade

ca. 700 meter fra 
Absalonsgade.

Kgs. Enghave 
Lokaludvalg

Lokaludvalget støtter 
forslaget og glæder sig 
over, at der er elever 
nok til en ny skole i 
Sydhavnen. De vil 
gerne bakke op om 
den fremadrettede 
proces i form af 
afholdelse af 
borgermøder.

-

Vanløse-Brønshøj / 
Husum
Brønshøj Skole Skolebestyrelsen 

støtter forslaget.
-

Lokaludvalget i 
Brønshøj/Husum

Lokaludvalget støtter 
forslaget. 

-

Samtidig påpeges, at 
det hidtil har været 
vanskeligt at få 
familier fra det øvrige 
Brønshøj-Husum til at 
benytte Tingbjerg 
skole. Derfor vises 
tvivl om børn fra rode 
264 vil søge dette 
skoletilbud.

Forslaget beskærer 
Korsagers 
grunddistrikt, således 
skolen ikke længere 
skal oprette 
vandreklasser. 
Tingbjerg Skole gør sit 
bedste for at tiltrække 
eleverne i området.

Bispebjerg
Utterslev Skole Skolebestyrelsen 

støtter forslaget
-
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Lokaludvalget i 
Bispebjerg

Skolebestyrelsen 
støtter forslaget og har 
noteret sig, at 
forældrebestyrelserne 
ser positivt på 
forslaget.

-

Brug Folkeskolen i 
Bispebjerg

Foreningen støtter 
forslaget

-

Skolelederforeningen 
Københavns 
Kommune (SKK)

Skolelederforeningen 
støtter forslagene til 
distriktsændringer i de 
enkelte distrikter

-

SKK beklager, at de 
ikke er blevet inviteret 
til at udtale sig i 
høringen og opfordrer 
til, at de inviterede 
høringsparter bliver 
taget meget alvorligt.

Forvaltningen takker 
for svaret og sikrer sig, 
at foreningen kommer 
på høringslisten 
fremover


